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SLOVENSKO: Podľa posledných vyjadrení nášho premiéra o zdražovaní je zrejmé, že si váži občanov
Slovenskej republiky rovnako, ako si váži pán Blinken pána Naďa a pána Korčoka. Podľa prestierania
by šli body dole aj v „Bez servítky“. Aspoňže dodržali rozostupy, pán s respirátorom vpravo nebol
zrejme zdravotne v poriadku.

SŠA už poslali do Európy toľko vojakov, aby v prípade útoku stihli ujsť na jednej lodi. Útok sa teda
konať nebude. Američania cez hovorkyňu Bieleho domu medzičasom povedali, že vylučujú zo
slovníka slovo „imminent“, teda hrozba útoku už nie je bezprostredná a všetci so všetkými odrazu
rokujú. Prečo?

Lebo Rusi sa dali do taktického spolku s Čínou. Povedzme si narovinu, ide z ich strany o hazard. Čína
má svoje záujmy a nechce nič zadarmo. Týmto spolkom dosiahne uznanie Taiwanu ako súčasti svojho
územia a Rusi si 14.2. zrejme v Dume odhlasujú uznanie Donecka a Luhanska ako samostatných
republík v medzinárodnoprávnom ponímaní. V spolupráci s Čínou a Indiou (a možno aj Iránom) bude
uznávajúcich krajín zrejme viac. Sporné oblasti budú mať zrazu status ako Kosovo a to je iba krok od
toho, aby k nim niekto vyslal svoju huminatitárnu pomoc.
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A tým sa zrejme začne integrácia územia Ukrajiny do východného bloku, či už sa to niekomu páči,
alebo nie. Ak je pravdivá informácia, že Maďarsko vetovalo vstup Ukrajiny do NATO, tak to vyzerá na
hotovú vec. Ten Kazachstan chlapci zo západu zjavne prepálili…

Vráťme sa k zdražovaniu. Tento rok bude s najväčšou pravdepodobnosťou poznamenaný krachom
najväčšieho počtu firiem. Slovensko sa pretestovalo k prázdnej kase a teraz môže odporúčať
dôchodcom, aby použili očkovaciu prémiu na zaplatenie zvýšenej ceny elektrickej energie. S plynom
im to vyjde tak na pokrytie nákladov za túto zimu.

Pýtali sme sa teda najprv na Ministerstve financií SR na informácie o prijatých opatreniach na
zabránenie zneužitia rastu cien energií zo strany ich dodávateľov voči subjektom napojeným na
štátny rozpočet (ministerstvá, obce, nemocnice a pod.). Ministerstvo odpoveď nepoznalo a postúpilo
žiadosť na Úrad pre reguláciu sieťových odvetví.

Ten odpovedal, že také informácie nemá k dispozícii (rozhodnutie s odkazom na par. 3 ods. 1 zákona
o slobode informácií).

Asi bude najlepšie dať názorný obrázok, ako to so slovenskou ekonomikou vyzerá naozaj. Z obrázku
pochopíte aj obsah vyjadrení popredných vládnych činiteľov a zároveň vyčítate predikciu ďalšieho
vývoja.

Kým sa naši predstavitelia môžu pozerať na potemkinovu zimnú olympiádu, kde je sneh len v
bežeckom areáli (čo vzásade nevadí), kde sa vlastne ani oheň nezapálil, kde sa všetci testujú, izolujú,
plačú, testujú a izolujú a vo voľnom čase respirujú do umelej hmoty. Kde Shiffrinová nemôže byť na
izbe so svojim priateľom, lebo by ju mohol nakaziť a ona by nemohla ukázať, ako sa má v prvom kole
správne vypadnúť. Kde naša najväčšia hviezda nepôjde nosiť slovenskú vlajku. Lebo riziko je veľké.
Nákaza číha všade mimo lanovkovej kabínky…  Takto vyzerá pandémia testov v praxi. Padni komu



padni? Ale kdeže. To by neboli Číňania, keby neukázali, na čo je to všetko naozaj dobré. Austrálske
curlingove pretekárky majú výnimku aj s pozitívnym testom. Asi za dobré výsledky ich vlády pri
manažovaní pandémie. Budú súťažiť v osobitnom režime (vírusu to komunisti nariadili, bude musieť
teda počkať).

O krutých podmienkach čínskej olympijskej izolácie si môžete viac prečítať napríklad TU.

Do toho vtipná informácia, že Číňania uháňajú ľudí z čínskej AstraZenecy, pretože mali páchať
podvody na zdravotnom poistení. Hádajte ako. Falšovaním výsledkov testov na kovid. Tak uvidíme, či
to bude čoskoro aj u nás.

Ak sa tí pri moci nepozbierajú a niečo s tou našou ekonomikou nevymyslia, zošikmejú im oči. Ľudské
práva už máme na približne rovnakej úrovni a dorazením beztak rozvrátenej ekonomiky akurát
dokážu vytvoriť dostatok na štáte závislých ľudských trosiek. Potom príde možno nepodmienený
príjem a zdanenie vlastníctva. A dobehne to aj tých bohatších. Inflácia ich úspory vyrieši rýchlo. Veď
to už aj ich mediálny vazal poštár Jano pochopil a je v ťažkej depresii, že mu krachuje gastro. A
pritom dostal od štátu toľko, že by z toho jeden klub dôchodcov žil hádam aj 20 rokov.

Ako znelo to hlavné heslo na otvorení olympiady, za ktoré by sa ani Klaus Schwab nehanbil?

Zdieľaná budúcnosť (nie spoločná, bolo tam naozaj slovo „shared“). Náš moderátor to preložil
excelentne.

Nebudete nič vlastniť a budete spokojní.

Ale zakončime to pozitívne. Svojich doslovných 15 minút twitterovej slávy, kým mu niekto dôrazne
neporadil, že robí chybu a nemôže verejne prezentovať, čo si myslí, si užil aj fenomenálny MMA
dôchodca Conor McGregor. Zverejnil toto (na tých 15 minút):

https://www.dailymail.co.uk/news/article-10484659/China-Winter-Olympics-Athletes-complain-isolation-horror.html
https://www.wionews.com/world/astrazeneca-china-summoned-over-suspected-fraud-449141


Niet čo dodať. Pekný deň.
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